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Sak: Styremøte 3-2020 
Møtested: Håkons hall 
Møtedato: 23.11.2020 
Til stede: Kari Søyland Haugødegård, Nils Ormvold, Håvard Bråten, Stein Eriksen 
Fraværende: Jonny Bjørnestad 
Referent: Nils Ormvold 
Neste møte:  
 
Saksnr. Sak Oppfølging 
2020-02 Facebook som del av klubbens kommunikasjonsstrategi 

Det ble etter forrige styremøte informert bl.a. om Facebook 
som kommunikasjonskanal. 6 medlemmer har meldt tilbake at 
de ikke er på Facebook. 
 

 

2020-07 Arbeidsoppgaver og kunnskap/egenskaper for medlemmer 
i styret og turkomitèen 
Dokumentet ble ferdigstilt. 
 

 

2020-12 Årsmøte 
Det ble bestemt at årsmøtet avholdes onsdag 3. februar 2021 
kl. 19 i Håkons hall. Smittevernrutinene i Håkons hall må da 
følges, noe som bl.a. betyr at årsmøtedeltakerne må melde 
seg på møtet. 
 
Årsmøteinnkalling ble gjort ferdig. Nils sender den på e-post til 
alle medlemmer + publiserer nyhetssak på nettsidene medio 
desember. 
 
Årsmeldingen ble på det nærmeste gjort ferdig. Den forenkles 
noe i forhold til tidligere år ved at detaljer om antall kjørte 
kilometer og første/siste onsdags- og søndagstur tas ut. 
Årsmeldingen sendes ut sammen med revidert regnskap når 
det foreligger. 
 
Regnskap er på det nærmeste ferdig. Håvard leverer det til 
revisor rett på nyåret. 
 
Kari kontakter valgkomitéen vedr. de kommende valgene. 
Valgkomitéens innstilling må oversendes Nils innen 
20.01.2021. 
 
Det er behov for to mindre vedtektsendringer: 
- i §13 tas Facebook inn som del av klubbens kommunikasjon 
(oppfølging fra årsmøtet i 2020) 
- rydde litt i §§ 8 og 10 vedr. nestleders oppgaver (ingen 
faktiske endringer) 
 
Styret møter senest en halv time før årsmøtet starter. 
 

 



 

LILLEHAMMER MOTORSYKKELKLUBB 
www.lillehammer.mc.no 

 
2020-10 Jubileumsomtale i MC-avisa 

Artiklene som ble nevnt i forrige styremøte ble publisert 
18.10.2020, og ligger i presseklipp-oversikten. 
 

 

2020-11 Status medlemmer 
Det er ingen endringer fra forrige styremøte (126 medlemmer 
og 16 husstandsmedlemmer). Vi har nylig fått to henvendelser 
om medlemskap, som begge har fått beskjed om å henvende 
seg igjen over nyttår. 
 

 

 
 


